
Γιατί  ο  ομφαλός  κάποιων  είναι
προς  τα  έξω  κι  άλλων  προς  τα
μέσα;

Υπάρχει η γενική αίσθηση, πως η εμφάνιση του ομφαλού
του  ανθρώπου,  εξαρτάται  εν  πολλοίς  από  το  πόσο
καλό…κόμπο κάνει ο γιατρός όταν τον αποκόπτει κατά
τον τοκετό. Κάτι τέτοιο δεν είναι αληθές. Όπως και να
τον  δέσει  τον  ομφαλό  ο  γιατρός,  ακολουθείται  μια
φυσική  διαδικασία  στο  τέλος  της  οποίας  ο  λώρος
στεγνώνει,  ξεραίνεται και πέφτει μόνος του από την
ρίζα του. Ο λόγος που ο ομφαλός (αφαλός) ορισμένων

είναι  διογκωμένος  προς  τα  έξω,  οφείλεται  σε  κάποιου  είδους  κοίλης  που
εντοπίζεται στο σημείο εκείνο και αναγκάζει τον ομφαλό να «πεταχτεί» προς τα
έξω.

Η  διαφορά  ανάμεσα  σ’  έναν  «πεταχτό»  ομφαλό  και  σε  έναν  «φυσιολογικό»
εντοπίζεται μόνο στην αισθητική άποψη, καθώς ιατρικά δεν δημιουργεί κανενός
είδους πρόβλημα.
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